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14.CELOSTÁTNÍ SNĚM 

ZPRÁVA O ČINNOSTI ASOCIACE 

SOUKROMÝCH BEZPEČNOSTNÍCH SLUŽEB 

ČR ZA ROK 2015 

Rok 2015 byl  rok ve kterém se naše hlavní činnost v Asociaci ubírala 

především přeměnou formy asociace ze sdružení na spolek. Tato 

činnost není nikterak zajímavá pro členskou základnu i když pro ní 

také přinesla určité změny ve stanovách. Byla hlavně zátěží 

představenstva, presidia a samotného presidenta. 

Po brněnském sněmu, kterého se účastnila valná většina členů, byla  

právní agenda sdružení ASBS ČR  přezkoumána a dána do souladu 

s občanským zákoníkem. Za přispění pana vicepresidenta   Dr.  

Nováčka  jsem vyhotovil tzv. inteligentní formulář a podal potřebné 

písemnosti na Městský obchodní soud v Praze. Dne 16.3.2015 

městský soud svým  usnesením  vymazal občanské sdružení a zapsal 

nás jako spolek do spolkového rejstříku  MS v Praze  oddíl L, vložka č. 

10266. Dnem zápisu změny došlo také k platnosti a  účinnosti 

stanov. Nové stanovy přináší změnu v hlasování , kdy o všech 

otázkách určených sněmu hlasuje každý člen a ne jak tomu bylo 

doposud formou zastupitelskou, kdy hlasovali zvolení delegáti což 

většinou byli členové představenstva. Tuto změnu jsme vyvolali proto, 

aby každý člen mohl uplatnit svou vůli. Obráceně toto klade na člena i 

povinnost se sněmu účastnit. Pro platnost hlasování členské schůze je 

nutná účast nejméně 30 % členů spolku.  Obr. 1 – usnesení MS Praha 
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     Tato změna  samozřejmě sebou nesla i změny ve stanovách , které 

má na starosti právě Jirka Nováček . Přednesené změny schválila 4 

zasedání presidia a představenstva, která v roce 2015 proběhla. 

  

     Ač jsme dotaci – výzvu 52 za roky 2011 až 2013  zdárně  ukončili  již 

dávno ,  tak nás , respektive mě pronásledovala i v minulém roce.  

Psal jsem odvolání na různá rozhodnutí Finančního ředitelství v Praze, 

kterému nedalo spát to , že jsme do MZ č.5 omylem zařadili fakturu 

z předchozího období. Tento omyl vyvolal sám úřad tím , že nám 

nezaplatil cca 2 miliony Kč více jak ¾ roku a proto vznikla mylná 

domněnka, že je fakturu nutné zařadit. Na tento omyl jsme během 14 

dnů přišli a reagovali upozorněním poskytovatele dotace, aby nám ji 

neproplácel. Ač to bylo téměř 2 měsíce před schválením MZ č. 5 a 

tedy před jejím vyplacením, přesto  poskytovatel nedbal našeho 

písemného ( emailového upozornění)  a  fakturu proplatil. Učinil tak  

s tím , že se vše srovná na konci dotace.  Lež, omyl nebo naschvál.  My 

jsme udělali vše na odstranění této chyby a přes to ex post  

poskytovatel jakoby  nedbal a byl pomýlený právě námi a proto 

proplatil tuto fakturu opětovně. Peníze jsme již v částce 330 000,- Kč  

vrátili, protože jsem je pochopitelně nechal ležet na účtu právě 

k rychlému vrácení, neboť by se jednalo o neoprávněný majetkový 

prospěch. Nedoufám však v logický postup FU, že tímto vše bude 

ukončeno. Dne 22.2.2016 jsem vyzvedl písemnost z tohoto úřadu, kde 

nás skutečně penalizuje částkou cca 240.000,- Kč. Zdůrazňuji , že ani 

tato penalizace nemá vliv na naše účetnictví a peníze jsem dopředu 

odložil. Nicméně se domnívám , že tuto svévoli budeme dále řešit  a 

při nezdaru i soudní cestou, protože jsme učinili vše a chybu jsme 

napravili. Konec koncům je mezi námi přítomen i zástupce 

poradenské firmy , která pro nás servis zajišťovala a který Vám věc 

určitě ze svého pohledu též popíše. Jen opakuji , že členské základny a 
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příspěvků se ani v rozpočtu věc nedotkne. Tyto peníze jsou odloženy 

na spořícím účtu.  Obr. 2- odbor odvolání. 

Přes tuto negativní zkušenost jsem jednal  s mgr. Martináskem ze 

společnosti Amity , a.s. o možnostech další výzvy, která by posloužila 

ku prospěchu členských organizací. Nebudu předcházet jeho 

prezentaci a Vaše rozhodnutí a proto vyčkáme jeho vystoupení na 

dnešním sněmu. 

K otázce hospodaření ještě uvádím , že účetní provádí v současné 

době sumarizaci  placení členských příspěvků u každé firmy a to 

z důvodu jednak zpřesnění ročního rozpočtu a jednak z důvodu , že se 

objevovali snahy FU proč jsou členské příspěvky posílány ??  Patrně se 

domnívaly úřednice, že si majitel odlévá někam určitou část peněz. 

Proto účetní zasílá potvrzení o výši odvedených členských  příspěvků. 

Je zřejmé při nedoplatku putují došlé peníze na úhradu dluhu. Proto 

je prosím nutné platby provádět včas, aby poté nevznikly dohady proč 

ještě dlužíme , když jsme před měsícem zaplatili ? 

 

Asociace   zabezpečovala též činnost  Bezpečnostní  sektorové rady, 

která spolupracuje  s MV ČR, MPSV ČR  MŠMT ČR a přes tzv 

koordinátora Národní  ústav vzdělávání a  připravuje  v oboru 

soukromé bezpečnosti  pracovní pozice v tzv. NSK a NSP.    Tuto 

činnost jsem vykonával   za ASBS já a vicepresident Milan  Soukup a za 

UNII SBS  mgr. Zapletal.  Po abdikaci M. Soukupa převzal funkci  Jiří 

Brant z Wakkenhatu. Sektorová rada svou činnost na základě 

evropské dotace též ukončila, ale v současné době je uvažováno o 

jejím působení dále při MŠMT ČR. Obr. 3 – dopis MŠMT 

Od  dubnu 2013 probíhaly schůzky tzv. Memoranda na přípravě 

zákona o SBS.  Poté co abdikovala  Nečasova vláda nastal kolotoč 

příprav nanovo. Nicméně byl vytvořen dobrý základ zákona ve které 
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se v současné době pokračuje. O zákonu bylo hlasováno v tzv. 

Memorandu, které iniciovala ASBS ČR potažmo UNIE ČR v roce  2010 

a kdy se postupně do Memoranda zapojily i ostatní společenstva. 

Potud opakování původního stavu. 

Protože jsme  pokročili inicioval  jsem vytvoření Rady SBS, jako 

nejvyššího  oborového orgánu, kde by měla  převládat jen odborná 

činnost a vítězit jen odborný názor na kterém se většina shodne.  

Bohužel k tomu nedošlo z důvodů abicióznosti některých 

představitelů  dalších sdružení ,zejména AGA a KPKB. V květnu 

minulého roku jsme dostali jasnou odpověď, kdy se president AGA 

pan  Nepraš vydal společně s vicepresidentkou HKČR na MV ČR , kde 

jménem presidenta HKČR nabídli ministru vnitra , že by HK ČR 

převzala „ starost“ o vydávání licencí pro soukromou bezpečnost. 

Ministr vnitra jim toto odmítl. Nevím  jestli bohužel nebo bohudík. 

Vím jen, že by provoz takového molochu stál  více jak 50 mil. Ročně. 

Pokud to zůstane na MV ČR  je celý dohled , dozor a licence 

v kompetenci státního rozpočtu. Pokud by byl například na nás, tak by 

provoz musel být dotován každým z nás a to jsme jako UNIE SBS  již 

dávno zamítli.  Pan Nepraš o tom samozřejmě diskrétně pomlčel, ale 

nepočítal s tím , že se o tom dozvíme již za několik hodin po jeho 

návštěvě. Memorandum nehodláme zatím trhat o to se snaží  osoby 

z HK, pan, Bavšenkov,  Nepraš a pan Rambousek. Pokud by byl zákon 

přijat navrhuji z této společnosti vystoupit a soustředit se jen na práci 

v UNII , protože dáváme rozumy ostatním zdarma  a oni s nimi fabulují 

a zneužívají ve svůj prospěch. Situaci znají ze zasedání presidia UNIE i 

naši vicepresidenti , kteří mě na jednání doprovází. 

     Situaci jsem vyhodnotili, svolali představenstvo UNIE ČR a já jsem 

odmítl do memoranda dále dávat hodnotící příspěvky s analýzou 

jednotlivých §§ znění. Taková práce totiž  trvá několik desítek hodin až 

dní. Je většinou možná právě díky Vašim členským příspěvkům. Byla  
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to práce pana mgr. Zapletala, moje  a mála odborníků, kteří se někdy 

přidali. Naposledy nám přispěl velmi mnoho i  JUDr. Matěj Bárta, 

který se svou  smluvní  advokátní kanceláří pomohl s většinou právní 

formulace. Tento materiál, již bez HK ČR ,jsem já s panem Zapletalem 

předal 30.6. 2015  ing. Váňovi- předsedovi branně-bezpečnostního 

výboru PSČR.  Podotýkám, bez HK ČR, ale pokud si vzpomínám, tak 

neznám případ , kdy by k zákonu měla společenstva HK ČR jakoukoliv 

zpracovanou , odbornou, právní připomínku. Vždy jsme odevzdávali 

v rámci dosažení úspěchu ve věci materiál my. 

      Poté se snažil pan Nepraš obejít mou osobu a jednotlivě 

kontaktoval pana generálního ředitele  a presidenta  Security Clubu 

M.Kuníka, pana tajemníka Zapletala a další.  Snažil  se říci , že on je 

ten jednotící prvek  a žádal je o zpracovaný materiál.  Pokud vím tak 

žádný nedostal.  Prostě vyjádřeno, nedomnívám se , že by se s naší 

prací  na kterou doplácíte  Vy, měl pan Nepraš chlubit. 

       S pomocí se zákonem však nemohu opomenout některé naše 

členy. Velmi si vážím  pomoci  Milana Strnadela, JUDr. Jaroslava 

Murdycha  a i zatím nezúročené nabídky  kroměřížského Jana 

Růžičky. Jsou mezi Vámi i Ti co pravidelně se mnou postup 

projednávají na UNII - vicepresidenti, se kterými , byť jen telefonicky,  

věci konzultuji, . Totéž platí o p. Petru Petříkovi. I těmto chci vyjádřit 

své díky za spolupráci v dosavadním postupu k zákonu SBČ. Obr.4- 

zákon 

     Do této divoké situace, někteří členové HK ČR  vykřikovali , že 

z důvodů příbuzenských, nechají zákon shodit ze stolu PS ČR. Pak 

dokonce vznikl písemný návrh poslanců podvýboru pro POLICII, kteří 

evidentně nemají ve svém středu právníky a neznají patřičná 

ustanovení občanského zákoníku. Navrhli  nesmysl a mají nás zřejmě 

za PSVB nebo  za civilně bezpečnostní složku podřízenou právě Policii. 
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     O těchto změnách víme od poloviny října, proto jsem vedl velmi 

rychlá jednání s některými poslanci z branně-bezpečnostního výboru .  

Výsledkem byla poté podaná  petice za projednání zákona. Nyní 

máme písemně přislíbeno petičním výborem, že zákon projednáván 

nebude ministrem vnitra stažen.  Máme tedy přislíbeno, že bude 

provedena konference na úrovni  příslušného branně.bezpečnostního  

podvýboru.  Takto mně to bylo přislíbeno se slovy , abych zachoval 

klid, že budeme pozvaní na konferenci podvýboru.  Obr. 5 - petice 

     Proč usilujeme o zákon? Nepotřebujeme  žádná oprávnění, ty nám 

dává občanský zákoník, trestní řád, trestní zákon, zákoník práce atd. 

My  však potřebujeme pevné zakotvení licenční činnosti, dohled a 

dozor nad výkonem všech agentur, které dnes utekly  do šedé- černé 

zony. Kteří provádějí v rámci vlastní ochrany i činnosti  placené 

ostatními v nesmyslných cenách. V neposlední řadě potřebujeme 

vedle odborné způsobilosti  postavit zdravotní způsobilost, tak aby 

bylo zřejmé , kdy invalidy ano a kdy ne. My potřebujeme normální 

tržní cenu  za hodinu dobře vykonané práce a ne nesmyslné ceny, 

které jsou možné jen dotacemi nebo kriminální činností. Takové ceny 

nemůžeme ani zvyšovat v rámci minimální mzdy.  Každý z Vás rád 

zaplatí strážného více, pokud za jeho činnost také tuto cenu dostane. 

Je kriminál ní činností vyhodnocovat výběrová řízení pod minimální 

mzdu. Vždyť  vyhlašovatel je tím pádem srozuměn s porušováním 

zákona. Je ekonomicky nerozumné dávat peníze invalidů do jejich 

mzdy a nevytvářet pro ně žádné podmínky. Ten kdo takovou cenu 

schválí je nápomocen k nedodržení podmínek udílené dotace   na 

dané místo, protože úřad práce teprve po ohlášení invalidy místo 

schvaluje. Je  nedovoleným podnikáním provozovat detektivní činnost 

pod hlavičkou jiného podnikání a totéž platí pro hlídací služby. Proč 

k tomu dochází ?   Kontrolní orgán neexistuje. Živnostenské odbory 

jednotlivých regionů o tomto nemají ani páru ani kvalifikovanou sílu.  
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Na zjištění, natož na postižení  této nekalé konkurence  nemají sílu. 

Tato šedá ekonomika vadí oboru a napomáhá likvidaci malých i 

středních firem. Velkým firmám působí značné potíže a je jen otázkou 

času kdy i na ně dojde. Černá, šedá ekonomika  poctivým, řádným 

odborníkům vadí. Je divné , že nevadí státu.  Stačí si přečíst poslední 

Security magazín str. 33 a hned je patrné, že i mimo naší republiku 

mají stejné problémy např. v Polsku. 

    Dalším úkolem asociace je spolupráce s VŠ . Jde o synergický efekt, 

který se vyplácí právě v získání autorizace pro zkušební a dnes i 

školící aparát UNIE. Samotná ASBS ČR by takový  výsledek v podobě 

autorizace nedosáhla, proto hovořím, že naše úspěšnost ve školství je 

právě spojována v rámci UNIE.  Jak FAI UTB, tak Universita obrany jsou 

státní a veřejnoprávní školy s vysokou a tradiční úrovní. Uvidíme zda 

nám budoucnost přinese další efekt a to již ve vaší spolupráci 

s absolventy právě těchto škol, kteří již mají potřebné znalosti, aby šli 

naproti „řemeslu“, odbornosti a poctivosti a ne jako dnes nejnižší 

ceně. V rámci uvedené synergie se nám též podařilo od 1.1.2016 

otevřít roční studium MBA na institutu  MV ČR v Benešově. Prvními 

posluchači jsou někteří členové presidia a představenstva ASBS ČR,z.s. 

 

       Naším tradičním úkolem je též prolongace a obchodní 

vyjednávání v rámci smlouvy s T- mobilem. I v roce 2015 došlo 

k dlouhosáhlým jednáním a nakonec k ratifikaci smlouvy, která je 

určitě pro naše členy výhodná. Technické parametry |Vám  zde 

objasní pan David Vlček, který je hlavním technickým vyjednavačem a 

kterého dokonce představenstvo do této role delegovalo, aby 

nedocházelo k anarchii a potažmo ke zhroucení celé smlouvy. Je 

nutné si uvědomit , že jako president jsem si při podpisu byl vědom i 

hrozících sankcí , které by předčily  naše finanční možnosti. Jiř nyní 
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mohu říci , že jsme v čase, který nás již sankcemi takto vysokými 

neohrožuje, ale i tak je nutné tuto aktivitu asociace jak právně , tak 

technicky dozorovat. Já tímto děkuji Davidu Vlčkovi, ale i  Petru 

Peříkovi za jejich iniciativu   a pomoc ve prospěch kolektivu ASBS ČR. 

     Jsem dotazován jak propagujeme činnost asociace. Jednak se 

snažím v odborných článcích i na uvedených školách propagovat 

dobré jméno asociace. Taktéž na institutech počínaje MV ČR, 

poslaneckou sněmovnou a konče i na soutěžích, kde dobré jméno 

reprezentuje náš člen Václav Morštějn , kterému představenstvo 

v roce 2015 hradilo startovné na republikových a zahraničních 

mistrovstvích v JUDU.   Myslím si já i členové presidia a 

představenstva, že takto vynaložené náklady za to stojí, protože 

Václav neprohrává nebo jen zcela výjimečně a startovné je cca od 500 

do 3000,- Kč. 

Nejen propagace asociace, ale především kvalitní členská základna 

dělá spolku jméno.   

Proto musím velmi poděkovat panu vicepresidentovi Milanu 

SOUKUPOVI za to , že se své odpovědnosti za členské otázky zhostil 

výborně. Komunikuje na profesionální úrovni s uchazeči o členství. 

Snaží se, aby uchazeči  doložili  všechny potřebné dokumenty  pro 

posouzení členství, buduje  silnou a kvalitní členskou základnu. Jeho 

současným úkolem je zbudovat pevné krajské středisko v Ostravě 

s panem ing. Josefem Pravdou. 

V děkování budu Milanovi pokračovat, ale spravedlivě musím říci , že 
o blaho asociace pečuje skoro celá rodina, teda zejména paní bc. 
Marcela Soukupová, která pochopitelně vede jako manželka Milanovi 
ruku, aby přebudoval webové stránky a dnes nás zdokumentoval na 
kameru a  která mapuje své krajské okolí. Jde o činnosti, které jste 
patrně zaregistrovali, ale které se sami od sebe neudělají. 
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Ruku v ruce se zkvalitňováním členské základny vytvořil i BADOS svůj 
malý příspěvek , který Vám jistě předseda František Dostál zde 
představí. Jde o webové stránky na výběr bezpečnostní agentury. 

 
Myslím, že jsem Vám ve své zprávě shrnul ty nejpodstatnější události, 
které mají vliv na činnost ASBS ČR , z.s..  Pokud jsem opominul něčí 
zásluhy, pak se samozřejmě omlouvám, ale jde o sumář činností , 
které KOKRESPONDUJÍ- odpovídají nákladům  ve  zprávě o 
hospodaření , kterou Vám přednese pan Petr Petřík- předseda 
Kontrolní a revizní komise. 
 
 
 

Sněm – valná hromada schvaluje : 

 
1) Zprávu o činnosti za rok 2015 
2) Zprávu o hospodaření za rok 2015 
3) Plán činnosti na rok 2016 
4) Rozpočet na rok 2016 

 
 
 
 

P L Á N   Č I N N O S T I   N A   R O K   2016 

 

25.02.  2016  Presidium ASBS ČR  + P. Petřík – Předseda kontrolní komise, 

+ David Vlček  RS T-Mobil 

           Od 18.00 hod.-Příprava celostátního zasedání a projednání 

předkládaných zpráv  

26.02. 2016  14.Celostátní setkání členských firem a Sněmu delegátů, 

Kunice - zámek Berchtold 

Od   10.00  hod.  předání Certifikátů na r. 2016 krajským 

vedoucím,, seznámení členů se stavem zákona SBČ   a  dalšími 

postupy presidia , představenstva ASBS a UNIE   
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13.04.   2016  Zasedání  presidia  a představenstva od 10:00 hod. Stéblová 

(F.Dostál) 

body k jednání: 

projednání činnosti ASBS ČR   od posledního zasedání, zpráva  o stavu zákona, 

UNIE,, schválení daňové přiznání za rok 2015, příprava  dalších činností  ASBS 

ČR, 

01.06. 2016      Zasedání  presidia  a představenstva od 10:00 hod. 

Stéblová(F.Dostál) 

body k jednání: 

projednání činnosti ASBS ČR   od posledního zasedání, zpráva  o stavu 

financování, zpráva o činnosti  UNIE,,  členské otázky , stav členské základny , 

příprava  dalších činností  ASBS ČR, 

14.09. 2016       Zasedání  presidia  a představenstva od 10:00 hod.  

Stéblová ( F. Dostál) 

body k jednání: 

projednání činnosti ASBS ČR   od posledního zasedání, zpráva hospodaření, 

vyhodnocení projektu  autorizované  osoby  - zkoušky – USBS, T-Mobile,  

internetové stránky - propagace ASBS- ( Bados), vyhodnocení spolupráce 

s UTB, University obrany. 

07.12. 2016         Zasedání presidia   a představenstva od 14.00 hod. Brno  ( 

zajišťuje M. Světlík) 

body k jednání: 

zpráva o činnosti a hospodaření ASBS ČR od posledního zasedání, návrh 

Rozpočtu 2017,  Plánu činnosti 2017, 

       JUDr. Jiří Kameník - prezident 
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R O Z P O Č E T 
na rok 2016 

 

 
 
 
Schváleno představenstvem ASBS ČR ze dne 5.11.2014.     za ASBS ČR   prezident 

       JUDr. Jiří    Kameník    v.r 

 

 

 

Sněm   schvaluje  pro  následující strategii činnosti  „ASBS 

ČR, z.s.“ na  období 2016 

 

Asociace bude  nadále zkoumat a vytvářet podmínky pro  odborně 

společenskou činnost, zejména  : 

• za důstojné postavení oboru SBČ  v rámci orgánů a organizací  

státu  a za tímto účelem svolá tiskovou konferenci, kde vysvětlí 

právní postavení soukromých bezpečnostních firem, úděl 

minimální mzdy a její návaznost na nezákonné praktiky 

vyhlašovatelů veřejných soutěží. 

• Za narovnání minimální hodinové ceny bez dotace. Cena 

z dotací bude dokládána vyhlašovateli.   

• V rámci spolupráci s UTB  ve Zlíně  a  s UO v Brně 

• za využití možného profesního vzdělávání ve studiu MBA pro 

členy asociace 

Nájem 55 000 Kč

Telefony 12 000 Kč

Účetnictví (poplatek za licenci) 2 000 Kč

Mandátní smlouvy 434 880 Kč

Mzda asistentky 126 000 Kč

Povinné pojištění zaměstnance 810 Kč

Pojištění ZP, SP + daň 44 100 Kč

Pojištění majetku 8 000 Kč

Internetová doména + provoz webových stránek 42 000 Kč

Odznaky, medaile, plakety 0 Kč

Proškolení zákona 7 000 Kč

Kancelářské potřeby, poštovné 2 000 Kč

4x  zasedání presidia a představenstva 32 000 Kč

Celorepublikový sraz 30 000 Kč

Jednání 40 000 Kč

Jednání USBS 20 000 Kč

UTB Zlín -ceny 10 000 Kč

Školení a kurzy (pro administrativu) 6 000 Kč

Bankovní poplatky 3 000 Kč

USBS - tajemník 160 000 Kč

Svaz zaměstnavatelů 0 Kč

Rezerva 0 Kč

Celkem: 1 034 790 Kč

Propagace:

Ostatní výdaje:
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• za udržení již získané popularity jako mediálního, odborného 

místa 

• Za zvyšující se odbornost v rámci školení a zkoušek  

autorizačního orgánu  USBS a takto získané prostředky budou  

použity ke krytí nákladů spojených s účastí  ve Svazu průmyslu 

a dopravy. 

• Asociace bude hledat v rámci sdružených firem obchodní 

výhody z toho plynoucí u služeb a vstupních nákladů, tak aby 

byly snižovány ekonomické vstupy členů ASBS ČR, viz T mobile. 

 

President:  JUDr. Jiří Kameník 
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